معلومات عن الأنباط بالانجليزي مترجمة جاهزة للنسخ تاريخ الأنباط

فيما يلي نقدم إليكم معلومات عن الأنباط وتاريخهم باللغة الإنجليزية:

- يعد الأنباط من القبائل العربية البدوية القديمة التي أتت من منطقة صحراء النقب بشبه الجزيرة العربية.
- The Nabataeans are one of the ancient Bedouin Arab tribes that came from the Negev Desert region of the Arabian Peninsula.
- وفقًا لعدة مصادر، فإن أصل تسميتهم تعود إلى بنيوت بن إسماعيل بن إبراهيم، إذ شكل أو لاد إسماعيل عدة قبائل عربية بعد ذلك؛ إلا أن بنيوت قد انتقل من مكانه للفرار من الأشوريين.
 - According to several sources, the origin of their name goes back to Beniot bin Ishmael bin Ibrahim, as the sons of Ishmael formed several Arab tribes after that; However, Beniot moved from his place to flee from the Assyrians.

معلومات عن الأنباط

- قام الأنباط بتوسيع نفوذهم لتشمل مملكتهم المناطق الشمالية الغربية لشبه الجزيرة العربية، وتمتد لتصل إلى كل من جزيرة سيناء، والبحر الأحمر، وبادية الشام.
- The Nabataeans expanded their influence to include their kingdom in the northwestern regions of the Arabian Peninsula, extending to Sinai Island, the Red Sea, and the Levant Desert.
- قام الأنباط بتأسيس مدينة البتراء عام 312 ق.م لتكون عاصمة مملكتهم، وقد تميزت البتراء بموقعها المتميز على طريق الحرير، فضلًا عن توسطها لكل من الحضارة المصرية وبلاد ما بين النهرين.
 - The Nabataeans founded the city of Petra in 312 BC to be the capital of their kingdom. Petra was distinguished by its distinguished location on the Silk Road, as well as its mediation of both Egyptian and Mesopotamian civilization.

- إن مدينة البتراء من المدن الأثرية والتاريخية الواقعة في الأردن حاليًا، حيث تم إنشاء هذه المدينة منذ ألفين عام على يد الأنباط، وتبلغ مساحتها نحو 64 كيلومتر مربع.
 - The city of Petra is one of the archaeological and historical cities located in Jordan today. This city was established two thousand years ago by the Nabataeans, and its area is about 64 square kilometers.
- قام الأنباط باختيار هذا الموقع لمدينتهم الجديدة، لأنهم رأوا أن المكان
 محصن بشكل طبيعي ضد أي هجمات؛ ويعود ذلك إلى ما فيه من تضاريس وصخور وعرة.
 - The Nabataeans chose this site for their new city, because they saw the place as naturally immune to any attacks; This is due to the rugged terrain and rocks it contains.

معلومات عن البتراء

- عرفت البتراء باسم المدينة الوردية بسبب احتوائها على العديد من الكهوف والمعابد المحفورة من الأحجار الرملية الوردية.
 - Petra was known as the Pink City because it contained many caves and temples hewn from pink sandstone.
 - تم اكتشاف مدينة البتراء على يد المستكشف السويسري يوهان خلال عام 1812م، ومنذ ذلك الوقت وقد صارت البتراء مكانًا سياحيًا هامًا يقصده الكثيرون للتعرف على تاريخ الأنباط.
 - The city of Petra was discovered by the Swiss explorer Johann in 1812 AD, and since that time Petra has become an important tourist place that many people visit to learn about the history of the Nabataeans.